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Nagyon érdekes az, hogy mi soha nem beszéljük meg azt, hogy mit osztunk meg, de az Úr 

mégis valahogy úgy összehozza a dolgokat. Elkészítette, amiben járjunk, igaz? Mielőtt elkez-
deném, egy viccet szeretnék megosztani. 

 A Bibliaiskolában van egy tanár, aki mindig viccel kezdi az órákat és szerintem olyan jó, 
amikor az ember látja, hogy lehet nevetni is Isten királyságában, meg lehet jó hangulat is. 
Nem kell komornak lenni meg csendben lenni, meg se pisszenni, ahogy talán felnőttünk sokan 
a gyülekezetekben, vagy a templomokban, hogy jaj, csendben kell lenni, egy tűt sem lehet 
leejteni, olyan csendben kell lenni. Nevetni is lehet. Ez egy nagyon rövid kis viccecske.  

Az egyik ember nagyon szenved és azt mondja, hogy már elegem van ebből a szen-
vedésből, itt van ez az evangélista a városomban, elmegyek, hogy megszabadítson ettől a 
szenvedéstől! Elment erre az alkalomra. Odamegy az evangélistához és azt mondja, hogy légy 
szíves, űzd ki belőlem ezt a démont, mert már nem tudok ezzel élni! De hát milyen démon 
van benned? Hát ez a torkosság démona! Jó, akkor gyere és egyetértésben kiűzzük ezt a dé-
mont belőled! Ráteszi a kezét az emberre: Torkosság démona, az Úr Jézus Krisztus nevében, 
gyere ki ebből az emberből! Egyszer csak egy hang visszaszólal: Egy sütiért kijövök!  

Igenis az Úrban is van humor. Egy kicsit a témámhoz vág tulajdonképpen, mert egy olyan 
dolgot szeretnék ma megosztani veletek, ami lehet, hogy elsőre úgy hangzik, hogy pont ilyen 
témát kellett hoznod? A kísértésről szeretnék beszélni.  

Tudom, hogy nem egy mindennapi téma, de úgy éreztem, ahogy az Úr nagyon érdekesen 
tud vezetni minket. A nagyobbik fiam nézett egy mesét, egy bibliai történetet a YouTube-on 
és néha-néha a fülem ott volt, aztán leültem mellé és elkezdtem nézni. Nem tudom magyarul, 
hogy hol van ez. Vegitalnak mondják angolul ezt a mesét, bibliai történetek, zöldségek ját-
sszák a történeteket. Nagyon-nagyon kedves és bibliai történeteket játszanak el, de a fő-
szereplők zöldségek meg gyümölcsök.  

Úgy megragadta a figyelmemet, hogy miről is beszélnek, a kísértésről beszéltek. Mondom, 
hogy milyen érdekes, hogy már egy kicsi gyereknek is mennyire fontos megérteni azt, hogy 
igenis van egy olyan dolog, hogy kísértés, és van egy olyan valaki, aki kísért minket. Én nem 
szeretném, ha a mi fókuszunk az ellenségen lenne. Nagyon szeretném, ha a mi fókuszunk 
azon az egyetlen személyen lenne, aki segít minket, aki a lelkünk szerelmese, aki mindent 
megtesz értünk. Azt szeretném, hogy a mi fókuszunk Rajta legyen, de ne legyünk tudatlanok, 
hogy van egy valaki, aki kísértő.  

Nagyon fontos, hogy definiáljuk, hogy mit is jelent az, hogy kísértés. Ha a Bibliát vesszük 
alapul, azt tudjuk mondani, hogy bármi olyan befolyás, ami arra visz téged, hogy ne 
engedelmeskedj Istennek és arra befolyásol, hogy olyat tegyél, ami istenellenes, azt mondjuk 
kísértésnek. 

Az életben minden egyes körülmény, legyen jó vagy rossz, egy olyan helyzetbe fog téged 
hozni, hogy döntést kell hoznod. Vagy arra, hogy döntesz a jó felé, amit Isten kínál, vagy 
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pedig döntesz afelé, amit a világ kínál, vagy az ellenség kínál. Vagy az ellenség kínál. De a 
döntő dolog az, hogy mi a te elhatározásod, hogy mi a te válaszod erre. Mi a válaszod arra, 
amit a világ kínál, mi a válaszod arra, amit Isten kínál. Engedelmeskedni fogsz Istennek vagy 
pedig azt az utat választod, hogy belemész a kísértésbe. Nagyon fontos azt tudni, hogy a 
kísértő és a kísértés nem egy olyan dolog, amivel nem lehet elbírni. Azt látjuk a Bibliában a 
legelejétől fogva, már az első könyvben a kezdetek kezdetén, hogy mi történt, hogy hogyan 
jött a kísértő és hogyan találta meg azt a pontot Évánál és Ádámnál, amivel meg tudta kísér-
teni őket. Nagyon fontos látni azt, hogy egy alapvető probléma volt már itt, ennél a történetnél 
is, az pedig a szívben volt, ami arra vitte Évát, hogy a kísértőre figyeljen, ne pedig Istenre.  

Nagyon fontos az, hogy a szívünknek milyen az állapota. Isten a szívünket nézi. Neki 
fontos az, hogy milyen állapotban van a szívünk, mert innen indul ki az élet. Innen indul ki 
mindaz, amit az Úr eltervezett a számunkra, ha beengedjük az Igét a szívünkbe. De ha 
beengedjük ezt a másik magot, ami egy romlandó mag, akkor az csak egy romlott gyümölcsöt 
tud teremni. De ha Isten Igéjét engedjük a szívünkbe, ahogy Aphelele is mondta, annyira fon-
tos az Ige ismerete, az Igében időt tölteni, mert ez fogja meghatározni, hogy milyen gyümöl-
csöt fogunk teremni. Nem tudunk mást teremni, mint amit vetünk. Ha én almafa vagyok, 
akkor nem teremhetek körtét, igaz? Ha én Isten Igéjét helyezem a szívembe, akkor annak a 
gyümölcse is jó lesz. De ha a világ magvát helyezem a szívembe, akkor abból egy borzasztó 
eredmény lesz.  

Szeretném, ha tudnátok, hogy itt senki nem egy passzív áldozat. Mindenkinek, minden 
egyes embernek Isten megadta a lehetőséget a döntésre. Azt nem állíthatjuk meg – van egy 
ilyen mondás angolul, nem tudom, hogy a magyarban mennyire jön át –, hogy nem tudjuk 
befolyásolni, hogy egy madár elrepüljön a fejünk felett, azt viszont meg tudjuk akadályozni, 
hogy a fejünkre építsen egy fészket. Ez a döntés, itt a döntés ereje. Isten megadta minden 
egyes embernek a döntés hatalmát. Először is Isten azt akarja, hogy észre vegyük a kísértést, 
Isten azt akarja, hogy ismerjük, hogy ki a kísértő és ki az, aki az igazságot akarja, mert sok-
szor ez a világ annyi mindent kínál nekünk, annyi mindent akar adni nekünk. De milyen gyü-
mölcsöt fog szülni az életünkben?  

Annyi minden előttünk van, a szemünk előtt villognak nap mint nap, annyi mindent kínál 
ez a világ. De szükségünk van nekünk erre? Ahogy hallottuk, hogy vannak dolgok, amiket 
használhatunk, és Isten királyságára fordíthatjuk. De olyan sok szemetet kínál ez a világ. 
Mindenkinek más az a kísértés, ami megmozdítja a szívét. Mindenkinek más az a terület, ahol 
meg kell gondolnia, hogy melyik úton haladjon. De Isten nem hagy minket egyedül. Ő az, aki 
kiszabadít minket mindenféle kísértésből. Neki nem az a célja, hogy jó, hát akkor most 
megpróbálom ezt a gyermekemet, nézzük csak, hogyan fog ezen a kísértésen átmenni? Isten 
nem kísért! Azt mondja, hogy maradj távol! Azt mondja az Igében is, hogy maradj távol attól 
a csábító nőtől. Maradj távol attól a szituációtól. Nem azért, mert valami jótól akar megfosz-
tani, hanem mert annyira szeret téged, mint az Ő gyermekét, hogy nem akarja azt a fájdalmat 
az életedbe, amit okozni fog, ha ezen az úton jársz.  

Hogyan bánjunk a kísértéssel? El kell takarni? Alul, a szoknya alatt, a nadrág alatt, a 
szőnyeg alatt, hogy senki ne tudjon róla, hogy nekem ezen át kell mennem, hogy senki ne 
tudjon róla, hogy nekem ez nehézséget okoz? Senki meg ne tudja, hogy én titokban pornográfiát 
akarok nézni? Senki meg ne tudja, hogy én titokban inni akarok? Mit okoz? Félelmet okoz az 
ember szívében, eltakarni, eldugni mindazt. Ez egy megoldás? Ez még soha nem vezetett sehova.  
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Nézzük meg, mi történt Ádámmal és Évával! Ahelyett, hogy Istenhez szaladtak volna, 
amikor megtörtént a baj, mit csináltak? Betakarták magukat. Mivel? Fogtatok már fügefa-
levelet? Olyan szúrós, olyan kellemetlen lehetett a bőrükön, biztos nagyon vakaróztak utána, 
de ezt választották. Ahelyett, hogy Istenhez szaladtak volna a dologgal, Istentől szaladtak el és 
elbújtak. Tehát amikor ellen kell állnunk valaminek, az nem megoldás, hogy elbújunk, hogy 
egyedül maradunk, hogy magunk próbáljuk megoldani a dolgot. Van egy megoldás! Van 
megoldás arra, hogy hogyan tudjunk ellenállni a kísértésnek, mert Isten elkészítette a szaba-
dulást! Nagyon fontos azt tudni, hogy amikor a kísértő megkísért minket, az mindig bűn-
tudatot okoz. Isten pedig azt mondta, hogy nincsen már kárhoztató ítélet azoknak, akik 
Krisztus Jézusban vannak. Tehát ott kezdődik a dolog, hogy akik kísértést tapasztalnak, elő-
ször is szaladjanak Istenhez. Legyen az hívő vagy hitetlen, szaladjon Istenhez! Van rá meg-
oldás! Nem akarja, hogy az életed át menjen ezeken, mert a kísértés még nem bűn, de bűnre 
vezet. Bűnre vezet a kísértés! De maga Jézus is megkísértetett! Bűn volt az életében? Nem! 
Azért, mert egy döntést hozott, hogy kit akar követni, hogy melyik utat választja. Nagyon 
nagy része van a mi döntésünknek az utunk során.  

Azt mondja az Úr, hogy Ő nem akarja, hogy belemenjünk ezekbe a dolgokba. Persze egy 
csomó mindent meg tud tanítani nekünk, ha már belestünk ezekbe a dolgokba, és ki tud venni 
minket onnan, meg tud gyógyítani minket, de az a sok fájdalom, amin átestünk, elkerülhető 
lett volna. Utána pedig jövünk és vetjük magunkat az Úr elé, hogy jaj, Istenem, annyira saj-
nálom! Persze, lehet ezt tenni, de el is lehet kerülni. El lehet kerülni és azt mondani, hogy 
Uram, ez egy nehézség az életemben. Ez nekem nehézséget okoz. Mutass utat, hogy mit 
tegyek, mit mond a Te Igéd, hogyan tudok ellenállni ennek?  

Csak néhány példát hoznék a kísértés gyakorlati területére. Túl sokat eszünk, mint ahogy a 
kis viccből hallottuk. Túl sokat költünk, lustaság, pletykázás, féltékenység, hazugság, csalás, 
italfogyasztás. Olyan sok terület van. Mindenkinek más! A gonosz tanulmányozta eleget az 
emberiséget. Tudja pontosan, hogy mi az a terület a te életedben, ahol a kísértést be tudja 
hozni. De nem kell, hogy beengedd, nem kell, hogy megengedd, hogy szétrombolja az 
életedet, hogy a hamvaidból kelljen összeszedni téged. Az az igazság, hogy nagyon sok min-
den van, ami segít neked ebben. Először is, békülj meg Istennel! Légy az Igében és elmélkedj 
az Igén! Légy az a személy, aki istenfélő életmódot él! Kerüld el azt a területet, ahol tudod, 
hogy kísértésbe tudnál esni! Van jónéhány pont, amit leírtam ide magamnak is. Legyünk 
nyitottak az Úr előtt! Legyünk átlátszóak az Úr előtt! Ne próbáljuk elmismásolni, eltakarni 
ezeket a dolgokat, hanem menjünk oda az Úrhoz vele! De legyen bennünk egy örökkéva-
lóságkép, hogy hova vezet ez, milyen gyümölcsöt fog hozni ez az örökkévalóságra.  

Ezekbe a pontokba, amiket elmondtam, most nem fogok belemenni mélységeiben, mert 
nincs rá idő, de minden egyes pontnak van egy lényege: Isten jelenléte! Isten jelenléte, a mi 
mentsvárunk. Isten jelenléte! Istenben való gyönyörködés! Szerelmesnek lenni Istenbe! Ez a 
mi válaszunk a kísértésre. Isten azt mondta, hogy elkészítette a menekülés útját a kísértésből, 
akkor menjünk azon az úton. Az az út el van készítve, lehet benne járni. Nem kell kitalálni, 
hogy hogyan kell járni benne, csak oda kell szaladni. Oda kell szaladni a kereszt lábához és 
megtalálni azt, aki azt mondja, hogy gyere hozzám, mert én életet adok! Gyere hozzám, mert 
nekem tervem van az életeddel! Én nem akarom azt, hogy a gonosz átgyalogoljon rajtad és 
utána jól megszurkáljon és egy jó adag bűntudatot hozzon még az életedbe ráadásként, hogy 
meg is tetted. Mert a bűn mindig olyan, hogy messzebbre és mélyebbre visz, mint amennyire 
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mi akarunk menni. Nagyon nehéz visszajönni belőle, és utána meg tele vagyunk önbírálattal 
és mindenféle negatív érzésekkel.  

Ha rossz az istenképünk, akkor még azt hisszük, hogy Isten engedte meg ezt. Holott neki 
semmi köze hozzá! Mert Isten nem kísért minket és Őt nem lehet kísérteni rosszal. Nem, Isten 
nem az, aki kísért minket. Ezért annyira fontos már a legelső alkalommal meglátni, hogy ki 
volt a kísértő. Ne próbáljuk megmagyarázni, ne próbáljuk kimagyarázni. Essünk a térdeinkre 
az Úr előtt kegyelemért! Essünk a térdeinkre az Úr előtt, csak azért, hogy az Ő jelenléte átfor-
máljon minket. Az Ő jelenléte erőt ad és életet ad. De amikor azt az utat választjuk, hogy 
próbáljuk eltakarni, amikor azt az utat választjuk, hogy milyen közel léphetek a szakadék 
szélére ahhoz, hogy még ne essek le. Nem! Az a lényeg, hogy milyen messze tudok lenni ettől 
a szakadéktól, hogy biztonságosan tudjak állni a lábamon. Nem az, hogy milyen közel tudok 
menni ehhez a csábításhoz, aminek még ellene tudok állni. Ha vannak olyan emberek az 
életünkben, akik segítenek ahhoz, hogy közel álljunk a sziklához, akkor meg kell szakítani 
ezeket a kapcsolatokat, akkor azt kell mondani, hogy nem, én az életet választom.  

Lehet, hogy ez számodra unalmasnak tűnik, de én tudom, hogy mi a vége. Ez a fontos egy 
hívő életében, hogy az elménknek meg kell újulnia az Ige által. Az elmének meg kell újulnia, 
hogy tudjuk, hogy mennyire szeretve vagyunk. Mert ha valaki szeretve van, akkor ezek a 
világi vágyak egyszer csak úgy eltűnnek a szívünkből. Eltűnnek! Amikor Istenre nézünk, 
amikor Jézusra nézünk és látjuk azt a tervet, azt a csodálatos tervet az életünkre, amit Ő 
készített, az olyan nagyon távol van attól, amire a gonosz hív. De a gonosz húzogatni fogja a 
mézesmadzagot előttünk. Mert fél attól, hogy beteljesítsd azt a tervet, amit Isten készített a 
számodra. Mert akkor tudja, hogy neki menekülnie kell arról a területről. Tudja, hogy neki 
többé nem lesz oda belépése. Meg tudod tenni, nemet tudsz mondani a gonosz hívására! Tu-
dod, mikor könnyű? Ha szerelmes vagy! Ha szerelmes vagy Istenbe, olyan könnyű nemet 
mondani a gonosznak, akkor tulajdonképpen lepereg rólad a gonosz csábítása.  

Ma szeretnék egy kis időt ennek a szerelmes Istennek a jelenlétében tölteni. Szeretném, ha 
megengednénk magunknak, hogy amit Isten mond rólunk, az valóságos legyen. Azt a terü-
letet, ahol te kísértve érzed magad, vidd most az Úr elé, legyél őszinte az Úrral ezzel a 
területtel kapcsolatban, mert az őszinteség az első lépés a gyógyuláshoz. Az őszinteség lesz az 
első lépés ahhoz, hogy meglásd, mit mond rólad az Úr. Ő nem fog téged ezért a sárba tiporni, 
nem fogja kiteregetni mindenki előtt, nem fog megszégyeníteni téged azért, mert ez a kísértés 
eljött hozzád. Ő azt mondja neked, hogy gyere, drágám! Gyere, hadd öleljelek meg! Annyira 
vártam ezt a pillanatot! Annyira vártam, hogy végre idejöjj hozzám ezzel a problémával! Nem 
kell egyedül járnod ezt az utat.  

A te szerelmes Istened vár rád, hogy kihúzzon a slamasztikából. Azt akarja, hogy 
bővölködő életet élj. A bővölködő életben nincs helye titkoknak. Nincs helye a szőnyeg alá 
kotort dolgoknak. Az őszinteségnek van helye! Ez nyitja meg a kaput az Úr felé. Nagyon 
szeretném, hogy legyen ez az időszak, amikor megengeded az Úrnak, hogy megmosson téged. 
Az Úr szolgálni akar feléd. Mi vagyunk azok, akik mindig úgy érezzük, hogy nekünk szol-
gálnunk kell az Urat. Nekünk ezt kell tennünk, nekünk azt kell tennünk. Nekünk gyülekezetbe 
kell mennünk, nekünk Bibliát kell olvasnunk, nekünk ott kell szolgálnunk. Jó dolgok ezek, ne 
érts félre, de az Úr szolgálni akar. Miért teszed ezeket a dolgokat? Hogy lenyűgözd Istent, 
vagy a szeretetből fakad, amit benned kialakított Isten az Ő Igéje által? Azért teszed ezeket a 
dolgokat? Helyre kell rakni ezeket a szívünkben! Ha szeretnél fölállni, akkor állj föl, ha 
szeretnél ülve maradni, rendben van. De állj meg most a kereszt alatt és engedd meg, hogy az 
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Úr meggyógyítsa a szívedet! Legyél őszinte azzal a területtel kapcsolatban, ahol a kísértő 
eljött, hogy megkísértsen. Ha nehézséget okoz, akkor mondd el az Úrnak! 

Nem akarom, hogy egyetlen ember is úgy menjen ma haza, hogy ne lett volna lehetősége 
arra, hogy letegye ezt a dolgot az Úrnál. Nem akarom, hogy úgy menjetek haza, hogy erőt-
lenek, gyengék legyetek és elhiggyétek a hazugságokat. Nem akarom, hogy így menjetek 
haza. Szeretném azt, hogy ez a gyógyulás megtörténjen ma. Olyan sok fizikai gyógyulásnak a 
szellemi gyógyulás az első lépése. Amikor a lelkünk háborúzik, akkor a testünk nem tud mit 
kezdeni vele és beteg lesz. Szeretnék imádkozni egy kicsit nyelveken és engedjük, hogy a 
Szent Szellem tegye azt, amit Ő legjobban tud tenni. Érintse meg a lelkünket, a szellemünket, 
a szívünket, mosson tisztára. Nyugodtan imádkozhattok velem nyelveken, ha szeretnétek.  

Drága Szent Szellem, köszönjük! Köszönjük a jelenlétedet, Úr Jézus! Köszönjük, Uram, 
hogy Te szeretsz minden egyes embert itt. Köszönjük, hogy Te itt vagy, Uram, hogy gyógyíts. 
Itt vagy, hogy szabadságot kínálj. Köszönjük, Uram, hogy a Te kegyelmed végtelen. 
Köszönjük, Uram, hogy nem kell egyedül hordoznunk a nehézségeket.  Köszönjük, Uram, 
hogy megtanítottál minket, hogy halljuk a Te hangodat. Azt mondtad az Igédben, hogy a Te 
bárányaid ismerik a hangodat. Én hiszem, hogy a mai napon, akik itt vannak, a Te 
gyermekeid, és akik az interneten keresztül is hallgatják, Uram, ismerik a Te hangodat, hogy 
az nem a kárhoztatás hangja, hanem a szeretet hangja. Köszönjük, Uram! Köszönjük, hogy 
gyógyítasz! Köszönjük, hogy helyreállítasz, hogy magadhoz vonsz minket, Uram. Köszönjük, 
hogy leülhetünk veled, Uram. Köszönjük, hogy Te elkészítetted az utat, amelyen járhatunk. 
Köszönjük, hogy asztalt terítettél nekünk az ellenségünk szeme láttára. Most szégyenül meg 
ebben a pillanatban a gonosz, most szégyenül meg! Mert mi hozzád rohanunk, hozzád 
szaladunk, Istenem. Téged kérünk, hogy vezess minket, hogy a jelenléted átformáljon minket. 
Ahogy mi a Te képmásodra lettünk teremtve, felismerjük azt és hittel bele tudunk állni, hogy 
gyermekek vagyunk, győztesek vagyunk, hogy nem kell alárendelni magunkat a gonosz 
minden csábításának. Ellent tudunk mondani neki, nem a saját erőnkből, hanem abból az 
erőből, amit Te adsz, Uram. Köszönjük, Szent Szellem! Köszönjük a Te jelenléted erejét! 
Köszönjük, Úr Jézus! Hallgassátok, hogy mit mond nektek az Úr, hogy a ti mennyei Atyátok 
milyen gyönyörű szavakat mond felétek! Kedves, szerető, nem kárhoztat. Köszönjük, Jézus! 
Te vagy az, akiből élet árad. Te vagy csak igaz szó a számban. Te vagy az én lélegzetem, az én 
mindenem, Jézus! Benned találok mentsvárat, Uram. Benned erősödöm meg! Benned szeretve 
vagyok! Benned teljes vagyok, Uram! Ahogy rád nézek, a Te arcodat látva az én tekintetem 
nem akar sehova máshova menni, semmi más kísértésre nézni, csak hozzád, Uram. Hozzád, 
Uram! Felemelem az én tekintetemet az égre, mert az én segítségem Tőled jön. Köszönöm, 
hogy szeretsz, Istenem! Köszönöm, hogy elfogadsz. Köszönöm, hogy nem hagysz meg 
olyannak, amilyen voltam, hanem jobbá teszel. Hűséges Isten, mennyei Király! Köszönjük a 
szerelmedet! Köszönjük a megváltó kegyelmedet! Köszönjük, hogy életet adtál! Köszönjük, 
hogy nem vádolsz minket. Köszönjük, Uram, hogy benned kincsre találtunk. Ahogy Te azt 
mondod rólunk, hogy kincsek vagyunk, a gyöngy, akiért eladsz mindent, mi is mindent csak 
el akarunk engedni az életünkből, ami húz minket hátra, ami húz minket jobbra vagy balra, 
hogy olyanok legyünk, mint a lovak, akiknek ellenző van a szemükön, hogy csak téged 
követnek, Istenem. A Te utadon akarunk járni, Uram. A te keskeny utadon akarunk járni. 
Köszönjük, Úr Jézus! Halleluja! Köszönjük, Uram!  

Ha valaki szeretné, hogy imádkozzunk érte, legyen az fizikai vagy lelki eredetű, akkor 
nyugodtan gyertek ki előre. Nyugodtan gyertek, nincs olyan, hogy körül kell néznem és ki mit 
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fog mondani. Mert az én Istenem elfogad engem. Mert az én Istenem helyreállít engem. Mert 
az én Istenem életet ad és megerősít engem. Köszönjük, Uram! Halleluja! 
 

*A függőleges vonallal jelzett igeversek más fordításból származnak. 
A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 
 

 

 


